

聖地牙哥北郡中文學校
二零一八年三月十七日

老師：
班級：

第二十二週 學校聯絡事項

- 一. 3/17 舉辦的第二學期家長大會 (上午: 9:40am 在 Little Theater; 下午: 1:40pm 在辦公室#703) 將頒發新年園遊會得獎班級及 2018-19 新學年預註冊注意事項報告。請家長踴躍參加。
- 二. 在校生獎學金之申請資格和本屆畢業生的 Cenzone Tech 新種科技公司獎學金即日起接受申請: 每人每年限申請一個獎項。即日起開始申請, 申請辦法公布於學校網頁 <http://www.northcountychineseschool.org/>。申請截止 3/24。將於 5/19 結業典中頒獎。
- 三. 3/24 家長座談會 "State & Federal Assistance Program for Medicare" 上午 9:45 - 11:00, 706 教室。
3/24 暑期班, 學分班座談會 上午 11:15-12:30, 下午 1:45-3:00。
- 四. 南加州中文學校聯合會 2018 年成語及常用詞語比賽將於 4/8(星期日)在洛杉磯華僑文教中心 (9443 Telstar Ave. El Monte, CA 91731) 舉行, 3/18 報名截止。比賽辦法請至學校網頁查詢 <http://www.northcountychineseschool.org>。
- 五. 學校目前正在招募 2018-19 學年度校內各項比賽 (寫字、演講、朗誦/朗讀、卡拉 OK 歌唱) 召集人, 歡迎有興趣的家長與教務組 Contest@NorthCountyChineseSchool.org 聯繫。也非常歡迎家長提供意見及籌辦新活動。
- 六. 南加聯合會主辦青少年文化夏令營, 報名詳請到網站查詢: <http://summercamp.scccs.net/>。
- 七. 聖地牙哥中國館作文比賽已開始報名, 收件及截止日期為 4/13 (以郵戳為憑), 比賽辦法及報名表請至學校網頁下載 <http://www.northcountychineseschool.org>。
- 八. 來自台灣的雲門舞集 3 月 16-18 日 《關於島嶼》的演出, 歡迎上網 www.scfta.org, 電話 (714-556-2787) 訂票或是現場買票 600 Town Center Drive, Costa Mesa. 折扣密碼: ACADEMY 可減十元。
- 九. 家長會仍有一些服務機會, 請到學校官網填寫 www.NorthCountyChineseSchool.org。如果您還沒有登記過值勤, 請到以下網址登記。如果您已經做完四次, 但仍願意繼續服務的家長, 歡迎您也上網繼續登記。先到先贏喔! 請注意: 如果您有事不能來請儘快通知家長會 nccspta2@gmail.com 也請上網刪除您的位置, 好讓其他家長也有機會服務。
- 十. 亞裔優秀高中生市長獎申請已於即日起開始接受申請, 詳情請參考下面網頁: <http://www.acasandiego.org/2018-api-student-mayoral-award.html?from=singlemessage>
- 十一. 請更正朗誦比賽中級組指定詩。宜應老病“休”。而不是“修”。
- 十二. 失物招領: 3/17 請到小禮堂門口前的桌子認領。3/17 沒有人領回的物品將會全部捐贈掉。

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

聖地牙哥北郡中文學校
二零一八年三月十七日

老師：
班級：

Weekly Bulletin:

3/17/2018

1. The 2nd semester PTA meeting (9:40am for AM session in the Little Theater; 1:40pm for PM session in the office #703) will be held on 3/17/2018. PTA will award Carnival winning classes. The 2018-19 Pre-registration info will be covered afterwards. All parents are encouraged to attend and feel free to invite new families to attend to get more info about the school.
2. Online scholarship applications are open for local high school seniors or those who have studied Chinese for 9 or more years. There is a limit of one application per student per year. **Application deadline is 3/24.** Details are posted on school web site <http://www.northcountychineseschool.org/>. Scholarships will be awarded at the End-of-Year Ceremony on 5/19.
3. 3/24 Parent Workshop "State & Federal Assistance Program for Medicare" in Room 706 from 9:45am - 11:00am. Credit Class and Summer camp seminar at 11:15am-12:30pm (AM class) and 1:45-3:00pm (PM class).
4. Southern California Council of Chinese School is hosting the Idiom contest on 4/8. Last day to register for competition is 3/18. Please download the registration form and contest rules at school web site <http://www.northcountychineseschool.org/>.
5. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests (Writing, Speech, Poetry Recital, Karaoke Singing Contests) will be conducted by "Contest Committee" formed by parents in 2018-19 school year. Parents are strongly encouraged to participate and form the committee for various contests or any new contest/event. If you are interested or want to learn more, please email Contest@NorthCountyChineseSchool.org for more details.
6. SCCCS Summer Camp is accepting online enrollment. For more information please check <http://summercamp.scccs.net/>
7. The Essay Contest sponsored by the House of China has started accepting applications. The deadline is 4/13. Please download the registration form and contest rules at school web site <http://www.northcountychineseschool.org/>.
8. "About Formosa" Cloud Gate Dance Theatre of Taiwan from March 16th-18th this year. Ticket available at www.scfta.org, call 714-556-2787 or at the center's box office 600 Town Center Drive, Costa Mesa. Promo code ACADEMY for \$10 off.
9. PTA still has many volunteer opportunities for those who have not yet signed up. Please go to school website to sign up www.NorthCountyChineseSchool.org. If anyone wants to volunteer more than 4 times, you are also welcomed to go online to sign up. First come first served. Attention: If you know you will not be here, please notify PTA nccspta2@gmail.com as soon as possible and cancel your sign up online as well. This way, other parents can sign up for the volunteer spots.
10. The 2018 San Diego Outstanding API Student Mayoral Award application has started, please see below link for details: <http://www.acasandiego.org/2018-api-student-mayoral-award.html?from=singlemessage>
11. There was a typo in the "Intermediate Group" Poem, please see above Chinese section for correction.
12. LOST & FOUND: A table with all found items (lots of sweatshirts) will be by the Little Theater. Unclaimed items will be donated.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____